EMPLOYMENT ANNOUNCEMENT

Researcher Position in Environmental Change Sciences 
Research Center for Environmental Changes 
Academia Sinica
TAIPEI, TAIWAN
The Research Center for Environmental Changes (RCEC), Academia Sinica invites outstanding scientists to apply for tenure-track researcher positions at the assistant research fellow level or above in Environmental Science and related disciplines. This position is expected to begin from January of 2021. We particularly consider applicants with expertise in (1) Climate Science:  Physical and dynamic processes in Earth System Model, High-resolution (global/regional) climate modeling; (2) Atmosphere Physics and Chemistry: Observation on regional atmospheric composition and physico-chemical properties, Investigation on air quality and environmental health, Simulation on atmospheric physical and chemical processes; (3) Hydrospheric Science: Marine Biogeochemical Modeling, Marine Biogeochemistry, Geochemistry, and Environmental changes.

    Applicants are required to have a doctoral degree; however, those who has an excellent record of independent research is highly welcomed. Please email application materials: at least one representative publication, a curriculum vitae with a full list of publications, three or more reference persons (with affiliation and contact information), and a research plan to the Searching Committee, Ms. Nellie Chang (nellie@gate.sinica.edu.tw ) by July 31, 2020. The Committee will acknowledge the receipt of application. For further information about RCEC, Academia Sinica please visit http://www.rcec.sinica.edu.tw/index.php.
中央研究院環境變遷研究中心誠徵專任研究員
中央研究院環境變遷研究中心徵求以下相關領域專任研究員數名。
(1)氣候科學領域：地球系統模式的物理與動力過程、高解析(全球/區域)氣候模擬； (2)大氣物理化學領域：區域大氣組成及物理化學特徵觀測、空氣品質及環境健康調查、大氣物理化學過程模擬； (3)水圈科學領域：海洋(生物)地球化學暨環境變遷、海洋生地化模式。審核通過者，依經歷及學術表現以助、副、或正研究員職位聘任。申請者請將個人資料(含完整著作目錄之CV)、至少一篇代表作、未來研究規劃及三位(或更多)推薦人聯絡資訊，於2020年7月31日前以電子郵件寄至中心徵聘會辦公室張玉婷小姐(nellie@gate.sinica.edu.tw )，本中心收件後即寄回執電子郵件。本中心相關資訊請參閱網頁http://www.rcec.sinica.edu.tw/
